
De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Binnen de gemeente Roosendaal hebben we vele sportverenigingen waaronder ook een aantal 
voetbalverenigingen welke op verschillende niveaus regelmatig met succes aan de KNVB-competities 
meedoen en tevens zorgen voor een gezonde vrijetijdsbesteding voor zowel jeugd als senioren. 

Een aantal van deze voetbalverenigingen waarbij de sportcomplexen worden gehuurd van de 
gemeente hebben de beschikking over een kunstgrasveld, te weten; RKW Roosendaal (3 stuks), 
BSC Roosendaal, DV0'60, NSV Nispen en RKSV Cluzona. 

Van enkele andere voetbalverenigingen krijgen we regelmatig de vraag waarom zij geen 
kunstgrasveld krijgen en waar dit op gebaseerd is. 

Onze fractie heeft over toewijzing van kunstgrasvelden voor voetbalverenigingen dan ook een aantal 
vragen: 

1. Is er vastgesteld beleid omtrent het faciliteren van kunstgrasvelden aan voetbalverenigingen? 
En zo ja zijn hier; 

a. kaders voor vastgesteld? En zo ja welke? Zo nee hoe werd dan in het verleden de afweging 
gemaakt? 

b. zijn er aanvullende criteria opgenomen waaraan voetbalverenigingen moeten voldoen om in 
aanmerking te komen voor een kunstgrasveld? En zo ja welke? Zo nee, hoe werd dan in het verleden 
de afweging gemaakt? 

2. Zijn er voetbalverenigingen die afgelopen maanden een verzoek voor het verkrijgen van een 
kunstgrasveld hebben ingediend? Zo ja welke verenigingen zijn dit en op welke termijn kunnen zij 
hierover een gemotiveerde reactie tegemoet zien? 

3. Volgens onze informatie is in 2007 voor het laatst een beleidskader Buitensportaccommodaties 
vastgesteld. Wanneer wordt deze geactualiseerd? 

Graag zien we een toelichting op onze vragen tegemoet. 

Alvast dank voor uw beantwoording, 

Namens fractie VLP Roosendaal, Wilbert Brouwers 

Namens fractie Burgerbelangen Roosendaal, René van der Heijden 



Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. Is er vastgesteld beleid omtrent het faciliteren van kunstgrasvelden aan 
voetbalverenigingen? En zo ja zijn hier; 

a. kaders voor vastgesteld? En zo ja welke? Zo nee hoe werd dan in het verleden de 
afweging gemaakt? 

b. zijn er aanvullende criteria opgenomen waaraan voetbalverenigingen moeten voldoen om 
in aanmerking te komen voor een kunstgrasveld? En zo ja welke? Zo nee, hoe werd dan in het 
verleden de afweging gemaakt? 

Antwoord 1.a. 

Nee, op dit moment zijn er geen geldende kaders. Het besluit van de gemeente om te helpen bij de 
aanleg van een kunstgrasveld werd in overleg met een sportvereniging gedaan. Daarbij werd de 
zogeheten 'bespelingscapaciteit' objectief bepaald. Het college vindt kaders bij dit soort afwegingen 
gewenst. Er is eind vorig jaar onderzoek gedaan naar de staat van de sportaccommodaties. In het 
nieuwe (top-)sportbeleid zullen kaders een plek moeten krijgen. 

Antwoord 1.b. 

Nee, zie ook hierboven. 

2. Zijn er voetbalverenigingen die afgelopen maanden een verzoek voor het verkrijgen van 
een kunstgrasveld hebben ingediend? Zo ja welke verenigingen zijn dit en op welke termijn 
kunnen zij hierover een gemotiveerde reactie tegemoet zien? 

Op dit moment zijn er geen lopende afspraken met betrekking tot het aanleggen van nieuwe 
kunstgrasvelden. Vanzelfsprekend komt de wens van verenigingen wel ter sprake tijdens de 
gesprekken die met verschillende voetbalverenigingen worden gevoerd. In deze gesprekken wordt 
verwezen naar het lopende onderzoek en de kaders die hiervoor opgesteld gaan worden. 

3. Volgens onze informatie is in 2007 voor het laatst een beleidskader 
Buitensportaccommodaties vastgesteld. Wanneer wordt deze geactualiseerd? 

Op basis van de resultaten uit het lopende onderzoek wordt het beleidskader momenteel 
geactualiseerd. Uw gemeenteraad wordt hierover uiterlijk voor de zomer van dit jaar geïnformeerd. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roo nda I, 

De secretaris, De bu emee er, 


